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Notulen vergadering Wijkraad 
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12	september	2018	

	

	

Opening	mededelingen	en	vaststellen	agenda	punten	

1. Opening	en	mededelingen	
Voorzitter	opent	de	vergadering	en	heet	iedereen	welkom.		
De	secretaris	deelt	mee	dat	de	Wijkraad	nu	een	eigen	account	heeft	op	Nextdoor,	
waardoor	we	namens	de	wijkraad	kunnen	communiceren	op	dit	buurtplatform.	De	
inloggegevens	zullen	intern	worden	gecommuniceerd.	
	

2. Vaststellen	agenda.	
De	agenda	wordt	ongewijzigd	vastgesteld.	
	

3. Ingekomen	stukken	/	Uitgaande	post	
• Er	is	een	mail	ontvangen	dat	de	gemeente	Haarlem	op	18-9	spreekuur	houdt	in	

Haarlem	oost.	
• Uitnodigingsposter	ontvangen	voor	de	Kerst	Singin	op	zondagmiddag	23-12-2018	om	

16	uur	in	MariaKerk	Rijksstraatweg	355.		
• Persbericht	over	welzijnsorganisatie	DOCK,	wat	ze	doen	en	waar	ze	te	vinden	zijn.		
• Mail	ontvangen	van	Menno	Evers,	over	beschikbaar	bedrag	voor	Leefbaarheid	en	

initiatief	budget	Stadsdeel	Noord.		Met	zijn	verzoek	om	het	Persbericht	te	delen	in	de	
nieuwsbrief/	website/FB	etc	

• De	voorzitter	heeft	van	de	afscheidsnemende	notulist	een	bedankbriefje	ontvangen	
voor	zijn	afscheid	en	de	leuke	attenties.	
	

4. Opmerking	m.b.t.	Notulen	d.d.	10Juli2018	
Er	worden	een	paar	kanttekeningen	geplaatst	bij	de	inhoud	van	deze	notulen.																				
Een	bewoner	merkte	op	dat,	indien	wordt	aangegeven	dat	er	opmerkingen	zijn	
geplaatst,	deze	ook	met	naam	en	toenaam	te	vermelden.	Ook	geeft	een	andere	
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bewoners	aan	dat	er	vermeld	werd	dat	er	in	de	notulen	van	juli	een	aantal	correcties	
waren	gemaakt.	Deze	aangepaste	notulen	waren	niet	bijgevoegd.	Deze	aandachtspunten	
zullen	worden	meegenomen	in	toekomstige	notulen.	

5. Voortgang	terugplaatsing	spiegels	JGZ			
De	secretaris	heeft	in	een	recente	gesprek	op		6-9	met	Bert	Bovens	(gebiedsbeheerder	
gemeente	Haarlem)	vernomen	dat	de	opdracht	tot	terugplaatsing	van	de	3	spiegels		
reeds	is	gegeven.	
	

6. Groenonderhoud	Batavierenplantsoen/Dietsveld/Jan	Gijzenkade	
Tijdens	het	gesprek	op	6-9	jl.	heeft	de	secretaris	een	afspraak	gehad	met	Bert	Bovens	
(gemeente	Haarlem)	en	Kees	Steendam	(Spaarnelanden).	Het	overleg	ging	over	het	tot	
op	heden	nog	niet	volledig	in	oude	staat	teruggebrachte	Batavierenplantsoen	en	
Dietsveld	en	de	groenstrook	JGK.	Door	beide	heren	wordt	beaamd	dat	het	nog	niet	op	
orde	is	en	dat	Boskalis	dit	ook	niet	meer	gaat	doen.	Ter	plekke	geeft	Bert	Bovens	aan	
opdracht	aan	Spaarnelanden	om	dit	in	orde	te	maken.	Afgesproken	wordt	dat	de	kuilen	
in	het	grasveld	op	korte	termijn	worden	opgevuld	en	graszaad	word	ingezaaid	met	dit	
(ivm	einde	groeiseizoen).	In	het	voorjaar	zal	het	gras	gefreesd	en	geëgaliseerd	worden	
en	opnieuw	ingezaaid.	Tevens	wordt	afgesproken	dat	Spaarnelanden,	in	overleg	met	de	
wijkraad,	nieuwe	stuiken	(zonder	prikkels)	zal	planten	in	de	bak	op	de	kopse	kant	van	
het	brede	plantsoen.	Rina	Stroo	vraagt	of	er	iemand	bij	de	komende	commissiebeheer	
vergadering	van	13-9	kan	inspreken	over	dit	onderwerp,	omdat	zij	er	ook	vragen	over	
gaan	stellen.	Een	bewoner	geeft	aan	dit	wellicht	te	willen	doen.		
	

In	reactie	op	de	vele	klachten	van	de	bewoners,	over	het	hoge	onkruid	in	de	grasstrook	
van	de	Jan	Gijzenkade	(ca.	1.50	/2	m	hoog!),		geeft	de	gemeente	steeds	aan	dat	
Spaarnelanden	daar	niet	kan	maaien	omdat	Boskalis	grond	met	puin	en	stenen	heeft	
achtergelaten.	Boskalis	echter	geeft	aan	e.e.a.	volgens	het	contract	met	de	Gemeente	
opgeleverd	te	hebben.	Vervolgens	heeft	de	Gemeente	hierin	ook	verder	geen	actie	meer	
ondernomen.	Dit	was	de	reden	dat	eind	augustus	een	groep	JGK	bewoners	samen	het	
hoge	onkruid	in	de	grasstrook	langs	de	weg	heeft	weggehaald.	In	het	recente	gesprek	
geeft	Kees	Steendam	(Spaarnelanden)	aan	dat	ook	deze	grasstrook	binnenkort	opnieuw	
wordt	ingezaaid.	En	van	nu	af	aan	weer	zal	worden	gemaaid	door	Spaarnelanden,	omdat	
de	stenen	inmiddels	zijn	weggehaald.	

Het	idee	is	tevens	geboren	bij	een	aantal	bewoners	om	deze	grasstrook	in	te	zaaien	met	
een	bloemenmengsel.	In	het	gesprek	met	de	secretaris	en	Kees	Steendam,	heeft	de	
laatste	aangegeven	dat	de	bewoners	hier	goed	over	na	moeten	denken	aangezien	niet	
maaien	ook	inhoudt	dat	ander	onkruid	zoals	brandnetels	en	distels	ook	doorgroeien.	Dit	
zal	door	de	secretaris	worden	teruggekoppeld	aan	deze	bewonersgroep.	Afgesproken	
wordt	dat	indien	een	journalist	ingeschakeld	wordt	(zoals	in	dit	geval)	en	er	namens	de	
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wijkraad	gesproken	wordt,	dat	dit	in	overleg	zal	gebeuren	en	bij	voorkeur	door	1	
persoon								(zoals	de	voorzitter).	

7. Opstelstrook	fietsers	JGZ/Spaarndamseweg		
Bert	Bovens	heeft	aangegeven	dat	de	BAM	op	kort	termijn	de	extra	witte	pijl	(naar	
rechts)	zal	aanbrengen	op	de	rode	opstelstrook	voor	fietsers.		
Dit	is	volgens	de	wijkraad	niet	voldoende	om	het	probleem	op	te	lossen.	De	
verkeersgevaarlijke	situatie,	voor	met	name	fietsers,	is	door	Rina	Stroo	(Jouw	Haarlem)	
aangekaart	bij	wethouder	Merijn	Snoek.	Ze	heeft	hem	uitgenodigd	om	ter	plaatse	
polshoogte	te	komen	nemen.	Hierbij	wordt	ook	de	secretaris	uitgenodigd	om	daarbij	
aanwezig	te	zijn	namens	de	wijkraad.	Rina	Stroo	heeft	ook	Robert	Berkhout	van	
Groenlinks	hierop	aangesproken.	Deze	zal	de	situatie	ook	zelf	gaan	bekijken.	Rina	en	de	
secretaris	geven	aan	dat	tijdens	de	laatste	Wijkvergadering	het	onderwerp	op	Pleio	
stond,	maar	dat	aangegeven	werd	dat	er,	naast	het	plaatsen	van	een	extra	pijl,	geen	
andere	actie	zou	worden	ondernomen	om	dit	punt	veiliger	te	maken.	De	secretaris	zal	
hierover	een	discussie	aanmaken	op	Pleio	om	het	zodoende	te	bespreken	tijdens	het	
komende	wijkgesprek.	
	
	

8. Budget	2018	Stadsdeel	Noord	
Er	is	een	mail	ontvangen	van	Menno	Evers	over	het	beschikbare	bedrag	voor	het	
Leefbaarheid	en	initiatief	budget	Stadsdeel	Noord.	Haarlem	Noord	heeft	als	grootste	
stadsdeel	van	Haarlem	tot	nu	toe	‘slechts’	een-derde	van	het	budget	uitgegeven.	Voor	
de	orde	van	grootte:	€	26.698,-	van	de	beschikbare	€	83.255.																																															
Er	is	voor	Noord	nog	€	56.287,-	beschikbaar.		
Dit	zal	gedeeld	worden	op	facebook	en	vermeld	in	de	komende	nieuwsbrief,				
besproken	wordt	wat	er	zo	al	onder	kan	vallen.		
Er	wordt	aangegeven	dat	eerder	al	bij	de	gemeente	is	aangegeven	dat	een	deel	van	de	
lantarenpalen	op	het	Batavierenplantsoen	scheef	staat,	dat	zou	dan	eventueel	
betaald	kunnen	worden	uit	dit	budget?	

	
9. Kraam	Braderie	/	Burendag	September	

Op	de	Vergierdeweg	Braderie	van	15-9	as	zal	de	wijkraad	vertegenwoordigd	worden	
met	een	stand.	Flyers,	posters	en	een	rolbanner	worden	hiervoor	momenteel	
vervaardigd.	De	stand	verdeling	is	onderling	bepaald.	Insteek	zal	zijn:	zichtbaarheid	in	de	
buurt,	het	werven	van	nieuwe	wijkraadsleden	en	polsen	over	problemen	in	de	wijk.	
Op	15-9	is	het	tevens	burendag	en	worden	er	in	de	wijk	diverse	zaken	georganiseerd.	
Volgend	jaar	zullen	we	tijdig	communiceren	dat	hiervoor	ook	budget	aangevraagd	kan	
worden	bij	de	gemeente.		
	

10. Voortgang	HOV	/	aanpassing	kruispunt	JGK	met	Rijksstraatweg	
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De	huidige	stand	van	zaken	met	betrekking	tot	de	uitvoer	van	de	HOV	plannen	is	niet	
bekend	bij	de	wijkraad.	Dit	zal	aangekaart	worden	op	Pleio	en	het	wijkgesprek,	In	de	
volgende	vergadering	hopen	we	hier	meer	duidelijkheid	over	te	kunnen	geven.		
	

11. Punten	Wijkgesprek	(9	oktober)	
De	secretaris	zal	samen	met	de	voorzitter	de	wijkraad	vertegenwoordigen	in	het	
wijkgesprek	op				9-10	as.	en	ook	de	onderwerpen	op	Pleio	zetten.	Dit	kan	vervolgens	
teruggekoppeld	worden	in	de	wijkraad	vergadering	van	10	oktober	a.s.	
	

12. W.B.O.	Haarlem-Noord.	
Helaas	was	de	wijkraad	niet	in	de	gelegenheid	om	het	laatste	WBO	overleg	bij	te	wonen.	
De	notulen	zullen	opgevraagd	worden.	Als	er	belangrijke	punten	besproken	zijn	zullen	
deze	in	de	volgende	wijkraadvergadering	besproken	worden.		
	

13. 	Putten	Vondelweg	
De	wijkraad	was	niet	geïnformeerd,	maar	moest	uit	de	krant	vernemen	dat	de	
putdeksels	op	de	Vondelweg	aangepakt	gingen	worden	in	het	weekend	van																					
7-10	september.	In	dit	artikeltje	stond	vermeld	dat	naast	de	putdeksels	tegelijkertijd		
het	riool	gereinigd	en	de	rijbaan	opnieuw	geasfalteerd	werd.		
	

14. Afvalpassen		
In	‘n	commissiebeheer	vergadering	van	de	gemeente	van	19juli	jl.	werd	besproken	dat	
men	bezig	is	met	geschikt	maken	van	de	afvalpas	voor	meerdere	afvalcontainers.	Dit	zou	
betekenen	dat	als	je	eigen	afvalcontainer	vol	of	stuk	is,	je	je	vuilnis	in	een	ander	
afvalcontainer	kunt	deponeren.	Hierop	wordt	positief	gereageerd	door	de	wijkraad.	
	

15. 	Rondvraag	
De	secretaris	stelde	voor	of	we	met	de	gemeente	kunnen	overleggen	om	1	of	2x	per	jaar	
een	schouw	te	doen	door	de	wijk.	Om	zodoende	de	problemen	die	spelen	in	de	wijk,	te	
bekijken	en	de	te	nemen	actie	te	bespreken.		

	


